

# 會務報告 Announcements 01-09-2022

1. 歡迎吳維雄長老，感謝他在我們當中忠心的服事。

Welcome Elder David Wu and thank him for faithfully serving us.

2. 下主日 (1/16) 崇拜後有教會家庭時間，歡迎大家參加。

There will be a church family time next Sunday (1/16) after the worship. Everyone is welcome to join the meeting.

3. 由於近期新冠病毒疫情加劇，長執同工會決定暫緩重啟實體聚會直到 2022年5月1日。主日崇拜聚會將繼續在 Zoom 上進行。

Because of the rapid spread of COVID virus recently, the Elder and Deacon Board has decided to postpone resuming in-person Sunday service until May 1, 2022. We will continue our Sunday services via Zoom.

# 會務報告 Announcements 01-09-2022

## 4. 推薦 "活出家味" 培訓課程。

### Introducing "Live Out of the Family" training course.

當今家庭如何活出基督教傳統，習俗和價值觀

活出家味

講師：鄭立新牧師

時間：每週 週六晚，政府宵夜時間開課

上課方式：ZOOM - 直播，必須開攝，在Zoom開攝後在Zoom開學

SAT 每週六(85分鐘)

新日期1/15-3/19

美東10AM 美西7AM 美中9AM 北美11PM

TRUMPETER MINISTRY TRUMPETERMINISTRY.ORG

TrumpeterMinistry@gmail.com  
YouTube: 吹號者  
Blog: trumpeter.net  
Instagram: Trumpet: https://www.instagram.com/trumpeter/

瑪拉基書 2:15 中說到，神“願人得虔誠的後裔”。“家”是得虔誠的後裔的關鍵。吹號者事工從2022年一月十五日開始，美東週六早上十點，推出十週的“活出家味”培訓課程。鼓勵弟兄姐妹個自報名參加。

詳情網址：

<https://trumpeter.blog/2021/12/06/2022-冬季活出家味 培訓課程/>

Malachi 2:15 says that God “was seeking godly offspring.” “Home” is the key to obtaining a pious descendant. Beginning January 15, 2022, The Trumpeter Ministry launched a ten-week “Live Out of the Family” training course at 10 a.m. ET on Saturdays. Brothers and sisters are encouraged to register individually. Please click the link above for more details.

# 會務報告 Announcements 01-09-2022

5. 教會新一期的週五查經將於一月十四日開始。我們將查考約翰一二三書，腓利門書，以及猶大書。

This year's Friday Night Bible Study will begin on January 14. We will study the 1st, 2nd, and 3rd books of John, Philemon, and Jude.

6. 這是主日同工服事表的連接，請參與下個主日服事的同工們提前預備。[連接同工服事表](#)

Here is the link to the Sunday Service Team schedule. For those who are going to involve the next Sunday's service, please prepare ahead of time. [Click here for Sunday Service Team schedule](#)

# 會務報告 Announcements 01-09-2022

7. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五(1月14日)我們將查考約翰一書第一課；背誦經文是那鴻書1:7 "耶和華本為善，在患難的日子為人的保障，並且認得那些投靠他的人。" 每日閱讀經文是彌迦書 5-7章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音。[連接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study 1 John Lesson 1 on Friday (1/14). Bible memory verse is Nahum 1:7 "The LORD is good, a refuge in times of trouble. He cares for those who trust in him," Daily Bible reading: Micah 5-7. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website.

[Click here for Morning Devotion](#)

# 會務報告 Announcements 01-09-2022

## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [連接奉獻 Click here to offer](#)  
指示 Instructions: [Click here for Offering Instructions](#)